
Odlična udeležba na
zborih občanov

V krajevni skupnosti Borisa
Kidriča so kot kaiže opravili za
Bežigradom največ dela v ak-
ciji za preoblikovanje krajevne
skupnosti. Z zbori občanov v
treh predvidenih novih krajev-
nih skupnostih so postavili pi-
ko na i v obširni javni razpravi.
Ob mnogo boljši udeiežbi kra-
janov, kot je običajna na zbo-
rih občanov, so ugotovili enot-
no podporo predlogu o usta-
novitvi treh novih krajevnih-
skupnosti. Skladno z rokovni-
kom bodo zato na skupščini
krajevne skupnosti okrog 20.
marca sprejeli sklep o prostor-
skem preoblikovanju.

Množični sestanki so potrdili
pravilnost usmeritve, ki jo je
predlagal akcijski odbor za
preoblikovanje krajevne skup-
nosti. Nekateri pomisleki so le
odraz hotenj posameznikov, ki
8e verjetno niso dovolj poglo-
bili v pripravljeno gradivo. Ka-
že, da so bili pomisleki posle-
dica strahu pred povečano
družbeno odgovornostjo po-
sameznikov za izvajanje samo-
upravnih odločitev v manjših
enotah. Tudi stroški krajevne
samouprave ne bodo narasli
tako, kot napovedujejo neka-
teri. Administrativno-tehnične
naloge bodo enotno opravljali
za tri nove krajevne skupnosti
in za sosednjo KS Borisa Zi-
horla kot doslej, nekaj več
stroškov bo le za papir, kajti
gradivo za razne sestanke bo-
do pošiljali večjemu številu
krajanov.

Razmišljali so že tudi o pro-
storih, s katerimi kot kaže-ne
bo večjih problemov. V Ipavče-
vi ulici imajo rezervirano tri-
sobno stanovanje, na območju
•Plave lagune« je prostora do-
volj, osrednji družbeni center
vseh treh krajevnih skupnosti
pa bo se vedno na Vojkovi 1.
Prizadevali si bodo za čim te-
snejše stike z organizacijami
združenega dela, izkoristili pa
bodo tudi družbene prostore,
ki jih doslej niso (na bežigraj-
ski gimnaziji, PTT izobraževal-
nem centru in še kje). Vodstva
teh ustanov so pokazala veliko
razumevanje za potrebe novih
krajevnih skupnosti.

Razmišljanja o prostorskem
preoblikovanju tečejo v krajev-
ni skupnosti Borisa Kidriča že
od leta 1978. V priprave na

preoblikovanje pa se je dejav-
no poleg ostalih družbenopoli-
tičnih organizacij vključila tudi
osnovna organizacija Zveze
socialistične mladine, ki je zla-
sti v zadnjih dveh letih zelo ak-
tivna. Pričakujejo, da bodo v
novih krajevnih skupnostih
prerasli miselnost, da je za
krajevno samoupravo in poli-
tično delo primeren samo čas

v popoldnevih med delovnim
tednom. Pokazalo se je na-
mreč, da je odziv krajanov ve-
lik tudi ob sobotah, ko jim je
treba ponuditi tudi možnosti
za družabno življenje in poskr-
beti za boljse informiranje in
predvsem medsebojno komu-
niciranje. To pa je možno sa-
mo v manjši krajevni skupno-
sti.


